
Referat elevrådsmøde  16/12-2020 
Fremmødte: Sara M, Sara A, Berke, Aida, Jasin, Muhammed K, Mikkel C. (Hassan og 
Meryem kommer halvejs).  
 
Virtuel undervisning: 
Rundspørge omkring tilfredshed ved virtuelundervisning. Der er generel tilfredshed. Men der 
foretrækkes synkron undervisning. Ved asynkrone moduler ønskes en lavere arbejdsbelastning. 
Det er dejligt når underviserne inddrager noget aktivt i undervisningen - således at eleverne får 
bevæget sig lidt undervejs. 
 
Madordning:  
Der er rimeligt stor interesse, og vi glæder os til at den kommer i gang. 
 
Dukseordningen:  
Der er kommet fokus på det ude i klasserne. HF klasserne er der stadig lidt problemer i. 
Klasselærerne må gerne tage lidt mere ansvar ift at italesætte det. Det tager vi op når vi vender 
tilbage til den fysiske skole. 
Der skal laves nogle tydeligere markeringer af hvad der skal være i de enkelte spande. 
 
1: Restaffald 
2: Papir 
3: Pant 
 
Berke spørger Tugba om hun vil lave skilte til skraldespandene. 
 
Studyhall: 
Stadig et ønske om at få spil i studyhall. Det kigger vi på når Corona er væk. 
 
Der er et opråb om at der ønskes lidt mere hyggelige rammer på gangene. Når vi sammenligner 
os med ISH er der et ønske om at vi opgraderer lidt. 

Eksempler: 
- Fuldt spejl 
- Flere siddepladser 
- Andre pærere 
- Ny farve på væggen 
- Flere planter 
- Flere billeder på væggene 
- Fjerne bogreoler i studyhall 

 
Dette tager vi op igen når vi vender tilbage. Her skal laves en prioritering og vi skal måske selv 
komme frem til hvordan vi kan hjælpe til at ændre miljøet. 


